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 - תחילת דיון-

לשנה הנוכחית. על סדר היום יש לנו מספר    8פותחת ישיבה מן המניין מספר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 סעיפים, אנחנו צריכים להוסיף משהו על סדר היום?

 יש בהמשך.  שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 זה כבר נמצא.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 מבנים יבלים+ עבודות פיתוח 3 1171תב"ר מספר  -1

המועצה[:  ]ראש  אוחנה  מספר    טל  תב"ר  מתחילים,  אנחנו  מבנים  1171אז  שלושה  לאשר  רוצים  אנחנו   ,

שקלים.    506,201יבילים ועבודות פיתוח שבוצעו בבית ספר "השחר" וב"קול יעקב". סכום התב"ר עומד על  

, כל היתר אנחנו לוקחים מהקל"פ שלנו, סך  140,000המקור התקציבי של משרד החינוך עומד לצערנו רק על  

 . מי בעד? 366,201 הכל עוד

 זה כבר בוצע?  איתן דלח:

 שמעון תרשום בבקשה שאני לא מצביעה.  נילי אהרון ]חברת וועדה[:

 אוקיי.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 שלא מצביעה?  שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 כן, הבן שלי לומד ב"שחר".  נילי אהרון ]חברת וועדה[:

 אוקיי, מי בעד? מלבד נילי פה אחד.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד המועצה ראש  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 הצעת החלטה 
  506,201מבנים יבילים + עבודות פיתוח, סכום התב"ר    3  –  1171פתיחת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת את  

    ₪.  366,201  –₪, קל"פ  140,000משרד החינוך   –₪, מקור תקציב 
 אושר ברוב קולות
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 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא הצביעה חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 לא, אני לא מצביעה.  נילי אהרון ]חברת וועדה[:

 זה לא פה אחד.  כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

 בסדר, אני אמרתי, ללא נילי. הכל טוב.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 בתי ספר וגניםתיקון מתקני משחקי כולל  1172תב"ר מספר  -2

, תיקון מתקני משחקים כולל בתי ספר וגנים. זה תב"ר שאגף התפעול  1172תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 כולו מתקציב הקרן לפיתוח שלנו. מי בעד?  261,000משתמש בו לתחזוקה שוטפת. סכום התב"ר עומד על  

 זה גם כן בוצע.  איתן דלח:

זה שוטף, יש להם קופה ותב"ר והם מתנהלים בתוך זה. זה באמת ככה לבקשתו    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 של חבר המועצה איציק מלכה, מי בעד? פה אחד. 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  דוקרקר אריה  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 בעד חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 ניקיון המרחב הציבורי  1173 מספרתב"ר  -3

 הצעת החלטה 
וגנים. סכום    –  1171פתיחת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת את   תיקון מתקני משחקים כולל בתי ספר 

   ₪.   261,000 –קל"פ  –₪.מקור תקציבי  261,000התב"ר 
 אושר פה אחד 
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שקלים זה סכום   239,000ניקיון של המרחב הציבורי. יש לנו   1173תב"ר מספר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

משום שמדובר בפינוי פסולת שנמצאת בנחלים ובוואדיות.    215,000התב"ר. המשרד להגנת הסביבה נתן פה  

 שקלים. מי בעד?  23,900כפי שאנחנו מתחייבים מהקל"פ שלנו' בסך  10%בגובה  matchingאנחנו נותנים 

 איפה התוכנית הזו של כל הניקיונות של המרחב הציבורי.  דני לוגסי:

 - יש תוכנית עבודה סדורה אצל הדס על התפעול טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 זה לא ניקיון בתוך היישוב, זה ניקוין מסביב ליישוב. שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 זה לא ניקיון היישוב, זה הנחלים והוואדיות, פסולת כבדה שהושלכה שם.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - כל הנושא של זריקת פסולת לפעמים של שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 בניין, פסולת בניין.  כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

 בניין וכאלה אז מפנים.  שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

יש תוכנית המפורטת שאושרה מול המשרד להגנת הסביבה, שהוא בעצם הגורם    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 המממן דני, נמצאת אצל מנהל אגף התפעול, אתה מוזמן לדבר איתו בעניין, מי בעד? פה אחד. 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד מועצה חבר/ת  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 בעד חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 הסכמי גגמנהלת  1174תב"ר מספר   -4

 הצעת החלטה 
₪.    510,000סכום התב"ר    – ניקיון המרחב הציבורי    –   1173פתיחת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת את  

    ₪.     23,900 –₪, קל"פ  215,100 –המשרד להגנת הסביבה  – מקור תקצבי 
 אושר פה אחד 
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שקלים    510,000מנהלת הסכמי גג. אנחנו קיבלנו סכום של    1174תב"ר מספר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

מרשות מקרקעי ישראל שמימנה את זה, זה חלק מהכסף שהוא מועמס כבר על שיווקים שבוצעו בפועל  

גם שקשורות בפיתוח   וישמש אותנו לקליטת עובדים בחברה הכלכלית, שיקדמו את הפעולות ההנדסיות 

 מבני הציבור והפארקים שלנו. מי בעד? השכונות וגם בבניית

 אנחנו נמנעים.  נילי אהרון ]חברת וועדה[:

 ביחד.  משה פרץ:

 נילי ושלומי נמנעים. טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  דוקרקר אריה  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 נמנע חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 נמנעת חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 ברישוי עסקים ברשויות המקומיות יישום הרפורמה  1110הגדלת תב"ר  -5

, יישום הרפורמה ברישוי עסקים ברשויות המקומיות סכום  1110הגדלת תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

שקלים, מקור תקציבי משרד הפנים, בעצם מממן את זה במלואו. זה היה התב"ר   140,417התב"ר עומד על  

. המקור התקציבי לכך הוא בעצם משרד הפנים, סך הכל התב"ר  66,898-המקורי, אנחנו מגדילים אותו ב

. אסף אני אגיד לך איפה הבעיה, יש שני עמודים שקוראים להם "מועצה מקומית ירוחם",  207,315יעמוד על  

 שקלים. 207,315אחד אפשר לעשות ממנו ואחד אי אפשר לעשות ממנו אז תבדוק את זה.  

 מה הרפורמה שמה? דני לוגסי:

 הצעת החלטה 
גג, סכום התב"ר    –  1174פתיחת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת את   ₪, מקור    510,000מנהלת הסכמי 

    ₪.     510,000 –תקציבי: רשות מקרקעי ישראל 
 אושר ברוב קולות
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הרפורמה ברישוי עסקים מדברת על כך שניתן יהיה לתת לעסקים רישוי עסק    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

, מה שנקרא בחוק התכנון והבנייה. יש כל מיני הקלות שניתנו במסגרת  15%אם הם לא חרגו עד טווח של  

 - הרפורמה הזו 

 - יש הליכים מזורמים, יש הליכים באמצעות תצהיר כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

 - אז אני נמנע כאן כי אני לא רוצה דני לוגסי:

 אין בעיה, אין בעיה. בסדר גמור.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אבל על מה הולך הכסף? איתן דלח:

 - הכסף בעצם הולך גם על  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 כוח אדם?  איתן דלח:

לא, לא, לא, יש עובדת שקבועה ורק התוספת של פקח שנתנו שם. יש שם מערכות    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

בנינו אתר רלוונטי, ביצענו ממש תיקים כאלה עם כל המידעים והדבר הזה כבר   מידע שמשמשות אותנו 

 - נמצא

 להפוך את המערכת לדיגיטלית ולא ידנית משה.  שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

המועצה[: ]ראש  אוחנה  כתוצאה    טל  הכסף  של  הגדלה  יש  ובעצם  בביצוע  נמצאים  כבר  האלה  הדברים 

 מעמידה ביעדים. מי בעד?

 נמנעים.  נילי אהרון ]חברת וועדה[:

 נמנעים, כל היתר פה אחד.  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אברהםאריה  2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 הצעת החלטה 
יישום הרפורמה ברישוי עסקים ברשות המקומית, סכום    –  1110הגדלת תב"ר  מליאת המועצה מאשרת את  

₪, מקור תקציבי:    ₪66,898. סכום ההגדלה:    140,417  –₪. מקור תקציבי: משרד הפנים    140,417התב"ר:  
 ₪.   207,315משרד הפנים. סכום התב"ר הכולל: 

 אושר ברוב קולות
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 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 נמנע חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 נמנעת חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 1175בניית מוסד חינוכי יסודי שכונת אופק לתב"ר  1004העברה מתב"ר  -6

 - , היה לנו בעצם תב"ר שקראנו לו בניית מוסד חינוכי יסודי 1004העברה מתב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 רגע, גם דני נמנע בסעיף הקודם?  שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

כן, יש לו עניין אישי שם. בניית מוסד חינוכי יסודי בשכונת האופק. אנחנו בעצם   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

שהמקור התקציבי לו היה   16,952.928. סכום התב"ר עמד על 1175עושים הצרחה ומעבירים את זה לתב"ר 

 - 2,195,348-. אנחנו בעצם מקטינים אותו ב6,550,742משרד החינוך, ומנהל מקרקעי ישראל 

 מהחבילה של מנהל מקרקעי ישראל אני מניח. איתן דלח:

ביה"ס הזה כבר בשבועות    14,787,580כן, ומביאים אותו לסכום תב"ר כולל של   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 הקרובים יוצא לבניה. מי בעד? פה אחד. 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד המועצה ראש  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 בעד חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 בעד חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 הצעת החלטה 
.  1175בניית מוסד חינוכי יסודי שכ' אופק, לתב"ר    –  1004העברה מתב"ר  מליאת המועצה מאשרת את  

ישראל    10,402,186  –₪, מקור תקציבי: משרד החינוך    16,952,928סכום התב"ר   מקרקעי  מנהל   ,₪– 
 ₪.   14,787,580 –₪, סכום התב"ר הכולל  2,165,348 –₪. סכום הקטנה   6,550,742

 אושר פה אחד 
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 מרכז פנאי ספורט ונופש 1175תב"ר  -7

המועצה[: ]ראש  אוחנה  מספר    טל  לסעיף  עוברת  תב"ר  7אני  לב    1175,  שימו  ונופש.  ספורט  פנאי  מרכז 

מרכז פנאי ספורט ונופש, סכום התב"ר    1175שהעברנו פשוט את הסכום הזה לטובת בינוי בית הספר. תב"ר  

 - ובעצם 2,165,348

 מה זה?  מוטי דהן ]גזבר[:

 מה זה?   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 תכנון שלב ב'. מוטי דהן ]גזבר[:

 איך?   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 זה לתכנון שלב ב'. מוטי דהן ]גזבר[:

 "? 1004כן, אז למה אתה קורא לזה "העברה מתב"ר   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 כי העברנו, הנה, אישרתם.  מוטי דהן ]גזבר[:

 אתה העברת לפה.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . 7עבר לסעיף    6סעיף  מוטי דהן ]גזבר[:

 תכנון שלב ב' של מה? איתן דלח:

אה הבנתי, שאלת למה, ולא הבנתי את השאלה אותך. אז אנחנו יוצאים אחרי    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 שסיימנו לתכנן את שלב א', אנחנו יוצאים בתכנון מפורט של שלב ב'. 

 - זה בעצם ליד הבריכה וכולי איתן דלח:

 ? אוקיי, אתם הצעתם אז זה פה אחד. 1175נכון, שלב ב'. אז מי בעד תב"ר  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 הצעת החלטה 
₪, מקור    2,165,348מרכז פנאי ספורט ונופש. סכום התב"ר:    –  1175תב"ר  מליאת המועצה מאשרת את  

 מוסדות.  –כספי מנהל מקרקעי ישראל  1004ר  "תקציבי: מנהל מקרקעי ישראל, העברה מתב
 אושר פה אחד 



 

   4.9מליאה  

 נוצר על ידי 

10 

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 , הם יצאו שניהם. -10עדכון תקציב   אוחנה ]ראש המועצה[:טל 

 . 7לא הצביעו את  נילי אהרון ]חברת וועדה[:

 נילי אהרון ושלומי פרץ יוצאים מהמליאה *

 סימון כבישים והתקני בטיחות 1078עדכון תקציב  -8

המועצה[:  ]ראש  אוחנה  תקציב    טל  עדכון  התב"ר    1078טוב,  סכום  הבטיחות.  והתקני  כבישים  סימון 

 - 107,403. מקור התקציב משרד התחבורה, 119,377

 לא מיליון.  משה פרץ:

, מי בעד? פה  11,934סליחה התרגלתי משה. והקל"פ נתן עוד    107,403סליחה,    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אחד.

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9

 הצעת החלטה 
  119,403סימון כבישים והתקני בטיחות. סכום התב"ר  – 1078עדכון תקציב מליאת המועצה מאשרת את 

₪. שינוי התקציב: הכנסות: משרד    11,934  –₪, קל"פ    107,403  –משרד התחבורה    –₪, מקור התקציב  
 ₪.   118,820  –₪.  סכום התב"ר לאחר עדכון התקציב  35,549 –₪, קל"פ  36,066 –התחבורה 

 אושר פה אחד 



 

   4.9מליאה  

 נוצר על ידי 

11 

 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

אנחנו מדברים בעצם על שינוי התקציב אנחנו מדברים על הכנסות. מוטי, למה    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אתם כותבים את זה ככה? 

אני אסביר, תראו יש סימונים שמשרד התחבורה לא מכיר בהם, אז אנחנו נאלצים לממן   מוטי דהן ]גזבר[:

אבני שפה, אז אנחנו   לא מכיר, אבל אנחנו צריכים לצבוע  לפיתוח. למשל אבני שפה הוא  זה מהקרן  את 

 לוקחים את זה מהקרן לפיתוח. 

אוקיי אז בעצם שינוי התקציב שאתה מבקש פה, הקטנה של משרד התחבורה    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - 36,066-ב

 ובמקום זה אנחנו שמים מהקל"פ.  מוטי דהן ]גזבר[:

 והעלאה של הקל"פ. משה פרץ:

. אוקיי, בסדר? סך הכל התב"ר לאחר עדכון התקציב  35,549מהקל"פ שמים    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . 118,820הוא 

 משהו קטן בסימון כבישים טל. יש הרבה אבני שפה בירוחם שלא צבועים.  דני לוגסי:

 - אז הם עשו סבב ראשון לטובת מוסדות חינוך  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 לא אני מטפל, זה אגף שפ"ע.  מוטי דהן ]גזבר[:

דני אני אסביר לך. היו סדרי עדיפויות. הם קודם כל עשו את כל מה שקשור    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - לצמתים של מוסדות חינוך, ועכשיו הם עושים את השוטף בגלל שהיה עומס

 אבל עושים את זה כמה פעמים בשנה.  שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 - אבל מנכ"ל המועצה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - הכל מחוק שם בהרבה שכונות. אגב גם המעקה שעשו שם ליד "קול יעקב" זה דבר מאוד חשוב דני לוגסי:

 חדש, כן.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 -זה בטיחות של כל הילדים שהולכים על הכביש, אז דני לוגסי:
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מנכ"ל המועצה יודיע לך מתי השלמת צביעת סימוני המדרכות ואבני השפה    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 -תבוצע. אנחנו מדברים על רשימת תב"רים לסגירה, אז יש לנו בעצם

 להקריא הכל או שזה מוטי?  דני לוגסי:

 מוטי, מה שהיועצת המשפטית תגיד.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 את המספרים שלהם לפחות.  כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

 - צירפנו את זה מוטי דהן ]גזבר[:

 אישור תב"רים לסגירה -9

,  966,  948,  945,  920,  875,  824,  791,  767,  755בסדר, אז אנחנו מדברים על תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - . אנחנו סוגרים את כל1122, 1120, 1103, 1095, 1063, 1057, 1056,  1055, 1042

 על פי הפירוט בטבלה המצורפת.  כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

אנחנו סוגרים את כל התב"רים האלה על פירוט בטבלה המסודרת. מי בעד? פה   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אחד.

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  דוקרקר אריה  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 אישור העסקתו של מר שי אזרד כעוזר אישי לראש המועצה -10 

 הצעת החלטה 
,  966,  948,  945,  920,  875,  824,  791,  767,  755     -לסגירה רשימת התב"רים  מליאת המועצה מאשרת את  

1042 ,1055  ,1056 ,1057 ,1063 ,1095 ,1103 ,1120 ,1122 . 
 אושר פה אחד 
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אני רוצה לעבור לאישור העסקתו של מר שי אזרד כעוזר אישי של ראש המועצה,    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 . מי בעד? פה אחד. 1.7.2022משכר מנהל, החל מתאריך  35-45בטווח שכר של 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד מועצה חבר/ת  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 ירדו מסדר היום  –הנדסה סעיפי  – 13-11

 - אישור הסמכת הוועדה  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 - לא, אנחנו מורידים מסדר היום את סעיפים כרמית אהרון אמונה ]יועמ"ש[:

 יורדים מסדר היום על פי הוראה של המהנדסת.   13, 12, 11 שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 יורדים מסדר היום 13, 12,  11* סעיפים 

 אין בעיה.   אוחנה ]ראש המועצה[:טל 

 . 14 שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 אישור הארכת שירותו של מר מוטי דהן גזבר המועצה -14

, אישור הארכת שירותו של מר מוטי דהן, גזבר המועצה החל  14סעיף מספר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 לתקופה של שנה וחצי. מי בעד?   14.2.23מיום 

]מנכ"ל[ רוזיליו  מנכ"ל    :שמעון  חוזר  פרישה    4.14לפי  לגיל  להגיע  צפוי  מוטי  פרישה,  לגיל  שמגיע  עובד 

בפברואר, והוא הגיש בקשה להארכת העסקה, הגיש בקשה להארכת העסקתו, מעבר לגיל פרישה, מקרה  

 הצעת החלטה 
  35-45%בטווח שכר    העסקתו של מר שי אזרד כעוזר אישי לראש המועצהמליאת המועצה מאשרת את  
 . 1/7/2022משכר מנהלים, החל מתאריך 

 אושר פה אחד 
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שמדובר בעובד בכיר בניגוד לעובדים אחרין שמתכנסת ועדה כאן זה החלטה של ראש המועצה , מרגע שראש  

המועצה החליטה שכן, היא צריכה את אישור המועצה, כדי להאריך כל פעם לשנה וחצי, כל פעם. כרגע לשנה  

 וחצי. 

 מי בעד?   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אתם מרוצים מהשירות שלו ? והכל בסדר?  :חבר מליאה

המועצה[:  ]ראש  אוחנה  את    טל  רבה  באחריות  מנהל  הוא  המועצה,  גיזבר  של  מעבודתו  מרוצים  אנחנו 

 תקציבה של הרשות המקומית, אנחנו מעריכים אותו על כך, ומאריכים לו את הכהונה בשנה וחצי נוספות. 

 מה עם העתודה? :חבר מליאה

 לתקופה של שנה וחצי.  14.2.23  -העתודה כבר כאן, צומחת ופורחת. מ  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אל תשכחו שמדובר בתקופת בחירות. כל זעזוע במערכת זה לא לעניין.  משה פרץ:

לגמרי משה, מכל הסיבות. מי בעד אישור הארכת כהונתו של מוטי דהן ? פה    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 אחד. 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 מורשי חתימה לבית ספר השחר אישור  -15

 הצעת החלטה 
לתקופה    14.2.23החל מיום    שירותו של מר מוטי דהן גזבר המועצההארכת  המועצה מאשרת את  מליאת  

 של שנה וחצי. 
 אושר פה אחד 



 

   4.9מליאה  

 נוצר על ידי 

15 

, אחנו רוצים לפתוח לביה"ס השחר שקיבל  התוספת השניה לישיבה מן המנייין  טל אוחנה ]ראש המועצה[:

והמזכירה החדשה    032453193אישור סמל מוסד, לאשר את מורשי החתימה שלו המנהל אבשלום כהן ת.ז.  

 . מי בעד ? פה אחד.  03717448סלעית לוי 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  לוגסי דני  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 סידור מערכות השקיה וגינון ברחבי הישוב 1176תב"ר  -16

סידור מערכות השקיה    1176אני רוצה לאשר כתוספת לסדר היום את תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

תקציב שהולך באמת    918,922וגינון ברחבי הישוב בקשה של סגן ראש המועצה חיים בן אבו סכום התב"ר  

לבצע כמה פעילויות משמעותיות, מי שינהל את הבקרה את התכנון ואת ההובלה הרב אריה מחזיק תיק  

 בתקציב שהגיע ממשרד הבינוי והשיכון, מי בעד ? פה אחד.   שפע. סה"כ מדובר

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8

 הצעת החלטה 
,  032453193בשלום כהן ת.ז.  א  -מנהל    -החתימה לבית ספר השחרמורשי  המועצה מאשרת את  מליאת  
 .03717448סלעית לוי  - מזכירה

 אושר פה אחד 

 הצעת החלטה 
תב"ר  מליאת   את  מאשרת  הישוב  1176המועצה  ברחבי  וגינון  השקיה  מערכות  התב"ר  סידור  סכום   ,
 ₪,  מקור תקציבי: משרד הבינוי והשיכון.  918,922

 אושר פה אחד 



 

   4.9מליאה  

 נוצר על ידי 

16 

 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 עירוני חדש באצטדיוןעבודות פיתוח  1177תב"ר  -17

עירוני חדש, סכום התב"ר מיליון שקלים    באצטדיון עבודות פיתוח    1177תב"ר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 .מקור התקציב הוא משרד הבינוי השיכון. מי בעד ? פה אחד

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

 

 הזה.   הפרויקטשאפו אריה על ההובלה של    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

 18.10.21אישור פרוטוקול ועדת שמות, מיום  -18

קיבלתם את הפרוטוקול, משה    18.10.21אישור פרוטוקול ועדת שמות, מיום    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

, היינו  18.10.21 -הזו, אם יש שאלות אפשר להפנות אליו, מדברים על אישור פרוטוקול מ   הבוועד היה איתי 

לנו ישיחה ארוכה לאחריה, במסגרתה העלו בקשה    ה הייתמאוד משמעותית, תקן אותי משה אם, וגם    הבוועד 

תושבי שכונת אגם לעשות עדכון לשמות הרחובות, קיבלנו את בקשתם, למשה היה חשוב ששם הרחוב על  

שם באבא סלי יקבל מענה, מצאנו פתרון במקום רחוב הנביאים, הדבר הזה הוסדר לשביעות רצונך משה,  

נצחה  לי. היו שם כל מיני בקשות שלא אישרנו אותם לגבי ה בעצם לצד בית הכנסת שמנציח את הבאבא סא 

של שמות פרטניים, היה לנו אתגר גדול בשל ריבוי של בקשות מהסוג הזה, בחרנו כמדיניות שבית המייסדים  

 הצעת החלטה 
  1,000,000 –, סכום התב"ר עבודות פיתוח באצטדיון עירוני חדש 1177המועצה מאשרת את תב"ר מליאת 

 ₪, מקור תקציבי: משרד הבינוי והשיכון. 
 אושר פה אחד 
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שהולך ונבנה, הוא יהיה המקום בו יונצחו כל הוותיקים שלנו בצורה מכובדת. מי בעד אישור הפרוטוקול ?  

 פה אחד. 

 

 הצבעה  תפקיד שם  מ

 בעד ראש המועצה  טל אוחנה 1

 בעד מ"מ ראש המועצה אריה אברהם 2

 בעד חבר/ת מועצה  איתן דלח 3

 בעד חבר/ת מועצה  משה פרץ  4

 בעד חבר/ת מועצה  אריה דוקרקר  5
 בעד חבר/ת מועצה  חיים בן אבו 6

 בעד חבר/ת מועצה  דני לוגסי  7
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  פנחס פרץ  8
 בעד חבר/ת מועצה  איציק מלכה 9
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  שלומי פרץ  10
 לא נכח/ה  חבר/ת מועצה  נילי אהרון  11

שניה לפני שאת סוגרת, שתי נקודות, כל הנושא של הריסוס, מעיינות הדרום מובילים פה את כל    דני לוגסי:

נושא הריסוס, ג'וקים וכאלה, יש הרבה תלונות שהריסוס שהם עשו, לא תופס, כלומר עדיין יש ג'וקים בכל  

ממך, אני רוצה לצאת    שכונה בר כוכבא, נווה נוף, הייתי גם בנחל צין, עוד דיירים התלוננו, שמעון ביקשתי 

 עם הנציגים של מעיינות הדרום, להכין תוכנית, לחלק את הישוב, אני יכול להגיד לך גם שמות.

 יש תוכנית, מה עושים.  שמעון רוזיליו ]מנכ"ל המועצה[:

 דני יש שכונות שבהם אם לא מרססים בשוכות של הבתים אין ערך לריסוס.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

ריססו את הבתים אבל הג'וקים עולים מבחוץ מהביובים. ברגע שאתה מרסס את הבית הכל    דני לוגסי:

 בסדר.

 מי שלא מרסס בבית.   טל אוחנה ]ראש המועצה[:

הייתי בבית שריסס את כל הבית אבל באים לו והם מתים, בתקופה של מוטי אבי סלוק וגם ברוך    דני לוגסי:

היה צוות שלבשו את החליפות וראו אותם פותחים את העיגולים הביובים בחוץ, כל רחוב יש לו בור ביוב  

 שצריך לפתוח אותו. 

מה זה בחוץ? ברחוב הראשי, אני שואל , אני בכוונה לוקח את הרחוב שלי זה יותר פשוט, הרחוב    איתן דלח:

הראשי, יש בורות ביוב בחניה שלי יש גם בור ביוב. עכשיו אצלי זה פשוט, כי הבית שלי זה פרטי שלי וזה  

 אחריות שלי. בשיכונים הביובים נמצא בתוך הגדר של הבניין, גם ועד הבית מרסס שם?

 הצעת החלטה 
 .18.10.21המועצה מאשרת את פרוטוקול ועדת שמות, מיום מליאת 

 אושר פה אחד 
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 לא, מעיינות הדרום מרססים את כל השכונות זה תפקידם. דני לוגסי:

מה שאיתן ניסה להגיד, דני, שמדובר בבניה רוויה, יש אחריות לתושבים לרסס,    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

לעיתים זה עמידר, יש אחריות לרסס בעצמם את השטח שלהם. לא ניכנס לזה כי אנחנו הובלנו את התאגיד  

התפעול   אגף  מנהל  לפיו,  דיווח  המועצה  ממנכ"ל  פה  שומעת  ני  הדין,  משורת  לפנים  הזה  מהסוג  לפתרון 

והציבוריות  התחיי הראשיות  השוכות  בכל  ריסוסים  ובוצעו  התאגיד  אנשי  עם  יחד  בשטח  היה  שהוא  ב 

בשכונות, אני ביקשתי לראות את הדוח הזה, ומזמינה אותך להצטרך לדניאל כדי שתהיה רגוע שהפעולה  

 בוצעה. 

אולי נעשה דבר כזה, אני אבקש מאנשי התאגיד לפרסם מתי הם מרססים, אם אני יודע    מוטי דהן ]גזבר[:

יידע שהוא   שהתאגיד מרסס בשוכות. יכול לדבר עם התאגיד שיפרסם הודעה, שהוא מרסס, ואז הציבור 

 הולך לרסס ושגם הם ירססו.

 * מדברים יחד 

שהוא לוקח מרסס, מרסס אחד    כאלה, מי שמרסס אבי מקייס  5אני בשכונה שלי רגוע יש לנו    דני לוגסי:

אחד את כל השישה ואין בעיה, עושה את זה בהתנדבות. נקודה אחרונה זה הנושא של הגינון, הגנן משאיר  

 על המדרכה רק קוצץ דשא ומשאיר מסביב לעיצים את כל העשבייה. 

רגע רוצה להגיב כי אני טיפלתי בכל מה שחיים ביקש, אם היית מגיע, בבוקר    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

היום הזה כבר לא ראית את אותה עשבייה, טופל כבר בבוקר, וזה ניהול לא אחראי של בית הספר, הסיפור  

פה יעקב יש לכל בית ספר יש חצרן, אנשי המנהלה של בית הספר צריכים לנהל את האירוע הזה, ולוודא שכל  

שבועות האחרונים כל    3דברים האלה קורים זה לא באחריות אגף התפעול, למרות שאנחנו נותנים עזרה,  ה

הגנים קיבלו עזרה מאגף התפעול, בתי הספר יש להם חצרנים שאמורים עשות את זה . לגבי הכביש המוביל  

גיזבר המועצה, כדי שלפני הגשם ראשון נוכל    לכיתות א, ב ראינו את הארוע הזה יש בקשה לתקצוב כבר של

לעשות הידוק של משאית, נורא קשה לעשות אספלט כי זו דרך פרטית, נהדק את המצא עם משאית כמו  

בשנים עברו. נווה העמק גם הדברים טופלו. לשאלתך דני הסיפור של החרמשים הם עושים את זה, אנחנו  

בייה ובמקומות שהיא עדיין צומחת החרמש לא חורש את  לא עומדים בקצב, הריסוס אמור לחסל את העש

זה אנחנו מבינים את האתגר ישבנו היום בבוקר לישיבת הנהלה עם מנהלי המועצה ושם אני אמרתי, דיברנו  

על הגדלה משמעותית של תקציב אגף התפעול בדגש על גינון חוץ מאותם כמעט מיליון שקלים שעברו עכשיו,  

נו הבוקר על תוספת תקציבית מיידית גם באישור תקציבי שאנחנו אמורים לקבל  גיזבר המועצה ואני סיכמ

 מחר, השיטה צריכה להשתנות.

 ליד הבריכה כל מתקני הכושר.  איציק מלכה:

זה התב"ר שאישרנו היום איציק, שנקרא תיקון מתקנים אישרנו אותו, בעצם    טל אוחנה ]ראש המועצה[:

אגף התפעול יוצא לשטח על מנת לבצע את העבודה, אם הדברים לא יתבצעו מול אגף התפעול אתה מדבר  
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בשורות ליום, הייתי בכנס של טרמינל    2איתם ישירות,, הם יתנו לך תשובות מיידית, הם אמרו לי. חברים  

, זה היה כנס חשיפה   איקס, האולם היו כמעט מלא היו מאות מתושבי ירוחם למגוון רחב של תפקידים 

וד לעמוד בלוח הזמנים  ראשונית, הבכירים עברו ראיונות היום, נעשה ראיונות נוספים לבכירים, מקווים מא

שהוגדר פתיחה של המקום בינואר הקרוב, הבכירים בחלקם יקלטו קודם לכן, שמחתי לראות היום כמעט  

אולם מלא. והבשורה השניה, מוזמנים לבוא איתי, היום נסגר המכרז של שכונת צהלה, יסיימו להגיש ולבצע  

ניהל את האירוע הזה באופן אינטנסיבי    הגשה שלהם, אנחנו מהאינדיקציות שלנו, כמו שמשה אמר, אשר

וליווה את האנשים, בדרך להגשה אנחנו הולכים מפה לכנס סיום של מפגשים שעברו לא מעט זוגות צעירים  

 מתמודדים.   8כלומר על כל מגרש אחד  8  -ל 1בדרך להכנה, אנחנו משערים שיהיו לנו יהיה כמעט  

 .789אני ראיתי בנומרטור  משה פרץ:

, מתי זה היה, לא ידעתי אפילו, כבר עמדנו ביעד,  8  -ל   1לא הכרתי ואמרתי    טל אוחנה ]ראש המועצה[: 

הבשורה תהיה כמה בני ירוחם הגישו וזכו, אנחנו יודעים וזה מוקד הגאווה שלי, שיש לא מעט, ולא אנשים  

את  טריוויאלים שלא היו ניגשים אם לא היה ייעוץ וליווי כל כך אינטנסיבי אנחנו גאים בזה. היום אישרתי  

מגרשים צמודי קרקע. אנחנו מדברים    232שכונת חרמונית, שכונת חרמונית היא שכונה מאוד חשובה, יש בה  

מ"ר בממוצע, אנחנו רוצים להפוך אותם מדו למגרשים רגילים, כדי להוריד    450מגרשים שהם בגודל    232על  

לא יהיה לפני שנתיים וחצי עד המסירה. בשונה מאגם    סרבול של דו, בהקשר הזה אנחנו מאיצים , אבל זה 

שסיימנו את הפיתוח ובאירוסים ובאופק, שם זה שכונה חדשה לגמרי, לא יהיה פשוט לפתח אותה, זה שכונה  

מגרשים של דונם, שאתה יכול    74מגרשים אטרקטיביים, בסופם יש עוד    232עם מפלסים, אנחנו מדברים על  

מגרשים אטרקטיביים יעלו לא מעט אבל עם מימד נופי ותיירותי מאוד משמעותי.    צימרים  4לבנות בית ועוד  

זה הבוקר סיכמנו הליכים תכנוניים בדרך שם. אנחנו נודיע על ישיבת הנהלה שתעסוק כולה בהסכם הגג  

 שלנו, עם כל המשמעויות הנלוות לקראת חתימה בהנהלה. הישיבה הסתיימה. 

 - סיום הדיון-

 בברכה,

 

 ________________  ________________  ________________ 

 טל אוחנה, 

 ראש המועצה 

 שמעון רוזיליו, 

 מנכ"ל המועצה 

 מוטי דהן,

 גזבר המועצה 

 


